

THE FOUNDATION UNVEILS ITS DONOR WALL
AND CELEBRATES ITS DONORS

LA FONDATION INAUGURE SON MUR DE RECONNAISSANCE
ET CÉLÈBRE SES DONATEURS



The members of the Foundation's Board of Directors unveil the Donor Wall recognizing the patrons who have made financial contributions to the Gallery and its Foundation since 1997.

Les membres du conseil d'administration de la Fondation du MBAC inaugurent le Mur de reconnaissance soulignant l'engagement des mécènes qui ont contribué financièrement au Musée et à sa Fondation depuis 1997.

From left to right / De gauche à droite :

Gregory W. Tsang, Shawn I. Klerer, Jean H. Picard, C.M., Pierre Théberge, O.C., C.Q., Thomas P. d'Aquino, Marie Claire Morin, Donald R. Sobey, Jean-Claude Delorme, O.C., O.Q., C.R., Q.C., Bernard A. Courtois, Elisabetta Bigsby, Mirko Bibic.

Missing from photo / Absent de la photo :

Jane Burke-Robertson, Michal Hornstein, C.M., O.Q., Robert F. MacLellan, I. David Marshall, Myriam Ouimet, Zeev Vered, C.M., P.Eng./ing.



Dr. Welberne Reesor, Thomas P. d'Aquino, Chairman of the NGC Foundation Board of Directors, Romina and Bill Malhotra of Claridge Homes Group of Companies, and Carol Reesor
Welberne Reesor, Thomas P. d'Aquino, président du conseil d'administration de la Fondation du MBAC, Romina et Bill Malhotra de Claridge Homes Group of Companies et Carol Reesor



Alison and Bernie Forestell of forecast response, members of the NGC Foundation's Corporate Circle
Alison et Bernie Forestell de forecast response, membres du Cercle des entreprises de la Fondation du MBAC



Our patrons enjoyed a sumptuous feast prepared by Kurt Waldele and KW Catering & Events and the Signatures @ Le Cordon Bleu Paris team.
Nos mécènes ont eu droit à un remarquable festin préparé par Kurt Waldele et KW Catering & Events ainsi que l'équipe de Signatures @ Le Cordon Bleu Paris.



Several hundred guests attended the Donor Recognition Reception on 6 December 2005, in celebration of the 125th anniversary of the National Gallery and the Foundation's patrons.

Quelques centaines d'invités ont assisté à la soirée de reconnaissance du 6 décembre 2005 présentée dans le cadre du 125^e anniversaire du Musée et en l'honneur des mécènes de la Fondation.



Peter Roberts with André Preibish (right), who generously established the *Dr. Leon Preibish (1882-1951) and André Preibish Library Endowment Fund*, at the National Gallery of Canada.

Peter Roberts en compagnie d'André Preibish (à droite). Ce dernier a généreusement créé le *Fonds de dotation Léon Preibish (1882-1951) et André Preibish* pour la bibliothèque, au Musée des beaux-arts du Canada.